
dr inż. Beata Balicka - Grabowska

rozwojem działalności organizacji pozarządowej,

świadczącej pomoc dziecku i rodzinie w sytuacjach

kryzysowych. Ponadto zarządzaniem projektami w

sferze działań społecznych, kulturalno-edukacyjnych i

ochrony zabytków, a  także pracą trenerską i

dydaktyczną z wykorzystaniem metod edutainment.

Szansa na rozwój i promowanie wartości, które służą
równości, integracji i ochronie praw społecznych,
gospodarczych , kulturalnych i środowiskowych.

UE to dla mnie

Dyrektor Biura Koordynacji Projektów Diecezji Opolskiej oraz Biura Diecezjalnej Fundacji
Ochrony Życia

Zawodowo zajmuję się



Barbara Bieganowska - Zając

lekkoatletyką. Od 24 lat, uprawiam sport zawodowy.

Na swoim koncie mam złote medale Mistrzostw Świata

i Europy. Największym osiągnięciem w karierze

sportowej są to 3 złote medale z Igrzysk

Paraolimpijskich.

Mistrzyni paraolimpijska, Wielokrotna mistrzyni świata i Europy

Zawodowo zajmuję się



Sybilla Fusiarz

szeroko rozumianą rehabilitacją społeczną, w której

wykorzystuję stworzoną przez siebie HOLITERAPIĘ.

Adresatami są wszystkie osoby, które potrzebują

wsparcia w adaptacji nowego życia z powodu

niepełnosprawności w drodze do zdrowia. Głównie to

osoby zagrożone wykluczeniem społecznym - po

usunięciu krtani i inne osoby niepełnosprawne, bez

względu na dysfunkcję. 

możliwości do realizacji zamierzonych planów, to
możliwości skorzystania z innowacyjnych rozwiązań,
zarówno dla mnie jako organizatora jak i osób mogących
doświadczać korzyści dzięki tym rozwiązaniom.  

UE to dla mnie

Prezes Stowarzyszenia „Ambasada Sukcesu”

Zawodowo zajmuję się



Agnieszka Kossowska

językami - jestem językoznawczynią, nauczycielką

akademicką, tłumaczką, autorką książki „Duże sprawy

w małych głowach” nagrodzonej w konkursie „Mądra

Książka Roku 2018”. Jestem związana z inicjatywą

obywatelską Chcemy całego życia! Dla osób z

niepełnosprawnością i ich rodzin, w 2016 r. zostałam

wyróżniona tytułem Ambasadorki Konwencji OZN o

Prawach Osób z Niepełnosprawnościami. 

wsparcie otwartości na drugiego człowieka, jego kulturę,
tożsamość oraz potrzebę wolności, przynależności i
bezpieczeństwa. To także szansa rozwoju i realizacji
inicjatyw wspierających społeczność lokalną.

UE to dla mnie

Prezeska Fundacji Rozwoju Edukacji Empatycznej FREE
Politechnika Opolska

Zawodowo zajmuję się



Leokadia Kubalańca

...formalnie jestem emerytką. Pełnię funkcję

Przewodniczącej Forum Seniorów Samorządu

Województwa Opolskiego, w którym inicjujemy i

wspieramy aktywność seniorów w naszym regionie. 

dobrowolne zrzeszenie państw, które działają wspólnie w
imię dobrze pojętych interesów, dla których demokracja
jest najważniejsza, a poszanowanie prawa podstawa
działania.

UE to dla mnie

Przewodnicząca Forum Seniorów Samorządu Województwa Opolskiego

Zawodowo zajmuję się



dr Joanna Łaba

leczeniem dzieci w Uniwersyteckim Szpitalu Klinicznym

w Opolu i przychodni w Prószkowie oraz przyjmuję

pacjentów w poradni rehabilitacyjnej USK w Opolu.

Jestem Lekarzem z dwoma specjalizacjami: pediatria

oraz rehabilitacja medyczne. Po godzinach pracy - pro

publico bono - prcuję w stowarzyszeniu TRISO pełniąc

funkcję prezesa.

szansa na zbudowanie lepsszego jutra dla osób z
niepełnosprawnością.

UE to dla mnie

Prezes Opolskiego Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Dzieci z Trisomią 21 TRISO 
Lekarz w Uniwersyteckim Szpitalu Klinicznym w Opolu

Zawodowo zajmuję się



Ewa Pawlinów

wsparciem osób społecznie wykluczonych, osób starszych i

z niepełnosprawnością. Pracę z ludźmi rozpoczęłam jako

pracownik socjalny w Ośrodku Pomocy Społecznej, a od

kilku lat pełnię funkcję Dyrektora OPS. W swojej pracy

kieruję się dobrem mieszkańców gminy, poszukiwaniem

nowych rozwiązań i możliwości, a także pozyskiwaniem

środków z funduszy zewnętrznych. Staram się również być

wsparciem dla pracowników ośrodka w kreowaniu i

poszukiwaniu nowych form wsparcia dla tych wszystkich,

którzy pomocy potrzebują.

otwarty świat, przestrzeń bez granic i podróże ale też
poczucie bezpieczeństwa, szansa na rozwój i stabilizacja.

UE to dla mnie

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku

Zawodowo zajmuję się



dr Dorota Piechowicz - Witoń

partycypacją społeczną, dialogiem, rozwiązywaniem

konfliktów, współpracą samorządów z organizacjami

pozarządowymi, wolontariatem, szkoleniami,

budowaniem partnerstw lokalnych.

różnorodna i silna wspólnota, dająca możliwość rozwoju i
wyrównywania szans członków tej wspólnoty.

UE to dla mnie

Naczelniczka w Centrum Dialogu Obywatelskiego w Opolu

Zawodowo zajmuję się



Magdalena Popławska

budowaniem lokalnego kapitału społecznego,

wzmacnianiem poczucia sprawstwa wśród obywateli.

Ponadto zawodowo współpracuje z przedstawicielami

lokalnych instytucji samorządowych, reprezentantami

administracji rządowej, organizacjami pozarządowymi,

liderami społecznymi, przedsiębiorcami i

społecznościami lokalnymi.

Dyrektor Opolskiego Centrum Demokracji Lokalnej FRDL

Zawodowo zajmuje się



Katarzyna Ścipień

dążeniem do tworzenia bezpiecznej i przyjaznej

przestrzeni do życia dla potrzebujących wparcia aby

wzbogacali piękną różnorodność naszej społeczności.

emanacja tolerancji, kalejdoskop kultur i wieloaspektowy
rozwój.

UE to dla mnie

Zastępca dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Prószkowie

Zawodowo zajmuję się



Agnieszka Gabruk

pomocą i integracją społeczną, w tym m.in.

opracowywaniem programów zmierzających do

przeciwdziałania wykluczeniu społecznemu różnych

grup społecznych (np. rodzin, dzieci, osób starszych i

osób z niepełnosprawnościami), tworzeniem i

promowaniem innowacyjnych rozwiązań w zakresie

pomocy społecznej, podnoszeniem kwalifikacji

zawodowych kadry pomocy społecznej, a także

szeroko rozumianym wspieraniem rodziny (w tym

adopcje)   i systemu pieczy zastępczej. Współpracuję

także z organizacjami pozarządowymi realizującymi

zadania z zakresu polityki społecznej, jak również z

instytucjami zarządzającymi  i pośredniczącymi w

tworzeniu i realizacji projektów z ww. zakresu.

akceptacja różnorodności. To organizacja chroniąca
mniejszości i słabsze grupy społeczne. UE to szacunek i
praworządność, to miejsce wymiany poglądów i
poszukiwania wspólnych rozwiązań. UE dla mnie to także
otwarte granice (dosłownie i w przenośni), pozwalające
m.in. na swobodny przepływ kapitału ludzkiego. W UE czuję
się bezpiecznie, to mój globalny dom.

UE to dla mnie

Zastępca Dyrektora Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej w Opolu

Zawodowo zajmuję się


